
 

 

Treść interpelacji radnego Łukasza Kudlickiego 
w sprawie okoliczności prowadzonych remontów odcinków dróg wojewódzkich 
DW579 i DW720 na terenie Gminy Błonie 

W ostatnich miesiącach Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich zlecił prace remontowe 
polegające na zmianie nakładki asfaltowej na odcinku drogi wojewódzkiej DW720 – ul. Księcia 
Józefa Poniatowskiego w Błoniu i DW579 – ul. Grodziskiej w Błoniu, od przejazdu kolejowego do 
wsi Tłuste w Gminie Grodzisk Mazowiecki. Mieszkańcy i użytkownicy drogi zwracają uwagę na 
niepokojące okoliczności prowadzonych prac.  

Otóż na ul. Poniatowskiego (DW720) fragment nawierzchni wymieniany jest po raz drugi w ciągu 
kilku zaledwie miesięcy. Proszę o wyjaśnienie jaka jest przyczyna ponowienia tych samych prac? 
Czy ponowna zmiana nawierzchni odbywa się na koszt wykonawcy pierwszej wymiany nakładki 
asfaltowej? 

Z kolei jeśli chodzi o wspomniany wyżej odcinek drogi wojewódzkiej DW579, to wymiana nakładki 
asfaltowej od przejazdu kolejowego w Błoniu do wsi Tłuste w Gminie Grodzisk Mazowieckich 
odbywała się w zmiennych jesiennych warunkach. Już w pierwszych dniach po wymianie 
nawierzchni pojawiły się na niej liczne łaty. Do tej pory, mimo upływu ok. pół roku od daty wymiany 
nawierzchni, nie zostało wykonane oznakowanie poziome na remontowanym, kilkukilometrowym 
odcinku DW579. To powoduje liczne komplikacje w ruchu, gdyż wspomniany odcinek przebiega 
przez teren zurbanizowany, z licznymi halami magazynowymi i skrzyżowaniami z drogami 
podporządkowanymi, prowadzącymi do centrów logistycznych oraz ze zjazdem na stację paliw. 
Brak oznakowania poziomego wprowadza w błąd użytkowników drogi. 

Proszę o wyjaśnienie, dlaczego było konieczne położenie kilkunastu łat bezpośrednio po 
wykonaniu nowej nawierzchni? Kiedy zostanie uzupełnione oznakowanie poziome na 
wspomnianym, silnie obciążonym ruchem odcinku DW579?    

 


